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Algemeen Bestuur Veiligheidsregio NHN 

 

Agenda  

Nr Onderwerp 

1 Opening 

Voorzitter burgemeester Schouten opent om 09.30 uur de vergadering en heet allen welkom 

in de nieuwe raadszaal van gemeente Hoorn. Ze bedankt gemeente Hoorn voor de 

gastvrijheid. 

 

De voorzitter geeft aan dat dhr. Voskuil (burgemeester van Bergen), dhr. Tap (burgemeester 

van Castricum), dhr. Pijl (burgemeester van Medemblik), dhr. Wortelboer (burgemeester van 

Stede Broec), dhr. Paulina (DPG) en dhr. Bosma (Dijkgraaf Hoogheemraadschap Hollands 

Noorderkwartier) zich hebben afgemeld voor de vergadering.  

Dhr. Van Zuijlen is nog niet aanwezig, maar de verwachting is dat hij nog zal aansluiten. Dit is 

voor hem de laatste vergadering van het algemeen bestuur VRNHN, aangezien hij eind 

november aftreedt als burgemeester van Enkhuizen.  

 

 

Datum Vrijdag 25 oktober 2024 

Tijd 09.30-11.00 uur  

Locatie Raadszaal Hoorn, Nieuwe Steen 1, 1625 HV Hoorn 

Aanwezig Mevrouw A.M.C.G. Schouten, voorzitter, burgemeester Alkmaar 

De heer J. de Boer, burgemeester Den Helder 

De heer M.F. Poorter, burgemeester Dijk en Waard 

De heer P. Dijkman, waarnemend burgemeester Drechterland 

Mevrouw M. ten Bruggencate, burgemeester Heiloo  

Mevrouw R. van Dam, burgemeester Hollands Kroon 

De heer J. Nieuwenburg, burgemeester Hoorn 

Mevrouw M. Bonsen-Lemmens, burgemeester Koggenland  

De heer G. van den Hengel, burgemeester Opmeer 

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen, burgemeester Schagen 

De heer M. Pol, burgemeester Texel 

Mevrouw E.G.P. Cremers, districtschef Noord-Holland Noord Politie 

De heer K. Taneja, secretaris, directeur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

Mevrouw A. Kortenray, directeur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

Mevrouw B. Detmar, ambtelijk secretaris Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

De heer S.M. Diekstra, regionaal militair beleidsadviseur Veiligheidsregio NHN 

Afwezig De heer E. van Zuijlen, burgemeester Enkhuizen 

De heer L. Voskuil, burgemeester Bergen 

De heer B. Tap, burgemeester Castricum 

De heer M. Pijl, burgemeester Medemblik 

De heer R. Wortelboer, burgemeester Stede Broec 

De heer E.J. Paulina, Directeur Publieke Gezondheid (DPG) 

De heer R. Bosma, Dijkgraaf, Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 

Mevrouw L.F. Ringnalda, officier van justitie, Openbaar Ministerie 

De heer L.H. Hamers, Regionaal militair commandant, Defensie 

De heer H.J. Klein, beleidsadviseur Kabinetszaken provincie Noord-Holland 
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2 Vaststelling agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. De agenda wordt hiermee vastgesteld. 

De voorzitter benoemd dat er nog een besloten agendapunt is. Het besloten agendapunt zal 

na de vergadering van het algemeen bestuur worden besproken in een besloten vergadering. 

Het agendapunt heeft betrekking op de consultatie van het nieuwe wetgevingstraject en wordt 

op verzoek van het ministerie van J&V in beslotenheid behandeld.   

 

3 

 

Algemene mededelingen 

De voorzitter deelt mee dat de termijnagenda is bijgevoegd bij de stukken.  

Ook geeft ze aan dat de gemeenschappelijke regeling VRNHN 2024 is gepubliceerd en per 1 

juli 2024 van kracht is. Hiermee is de regeling in lijn met de Wet gemeenschappelijke 

regelingen. Ze uit haar dank aan de Regietafel voor de begeleiding van het proces.  

 

De volgende mededeling betreft een binnengekomen brief over de BDUR gelden (Bijzondere 

Doeluitkering Rampenbestrijding). De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer, 

portefeuillehouder Financiën. Dhr. De Boer legt uit dat het kabinet heeft aangegeven om te 

bezuinigen op deze gelden en deze ook per 2026 over te hevelen naar het Gemeentefonds. 

Dit heeft consequenties voor de veiligheidsregio. Dit is echter nog geen besluit, maar er dient 

wel rekening mee gehouden te worden dat deze wijziging en bezuiniging kan worden 

doorgevoerd.  

De voorzitter geeft aan dat het conceptjaarplan 2025 van het NIPV is ontvangen. Het 

algemeen bestuur van de Veiligheidsregio NHN wordt om een zienswijze gevraagd, die op 

korte termijn dient te worden ingestuurd. Ze geeft aan dat er een zienswijze kan worden 

opgesteld vanuit het dagelijks bestuur of dat er ambtelijk een zienswijze kan worden 

voorbereid en deze via een schriftelijke ronde langs de leden van het algemeen bestuur gaat 

ter besluitvorming. De leden stemmen in met een schriftelijke ronde langs het algemeen 

bestuur.  

 

4 Vaststelling verslag vergadering d.d. 5 juli 2024  
Het algemeen bestuur wordt gevraagd om het conceptverslag van de vergadering van het 

algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord van 5 juli 2024 vast te stellen. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

5 Terugkoppeling Veiligheidsberaad, Bestuurlijke adviescommissies en Bestuurlijke 

Overleggen 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Nieuwenburg, die een korte terugkoppeling geeft van 

de vergadering van het Veiligheidsberaad op 7 oktober 2024. Dhr. Nieuwenburg geeft aan dat 

de vergadering in het teken stond van kennismaken met de nieuwe minister, dhr. Van Weel. 

Daarnaast stond de vergadering in het teken van een notitie inzake de collectiviteit van de 

brandweerzorg. Met de staatssecretaris is gesproken over taakopvatting en autonomie van de 

veiligheidsregio’s. Ook zijn de ontwikkelingen van de BDUR-gelden ter sprake gekomen.  Er 

zit behoorlijk wat weerstand op deze ontwikkelingen vanuit de veiligheidsregio’s en het 

Veiligheidsberaad, dus wellicht komt er tegenstand op. Andere onderwerpen tijdens de 

vergadering waren Cyber en PTSS. 
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Ingekomen stukken  

Ingekomen stukken 

- Brief Regietafel - Bezuinigingsrichtlijnen  

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer als portefeuillehouder financiën. Dhr. De Boer 

legt uit hoe het proces gelopen wordt. Voor de zomer heeft het algemeen bestuur opdracht 

gegeven om bezuinigingsscenario’s uit te werken, op verzoek van de gemeenten.  De directie 

van de Veiligheidsregio NHN is hiermee aan de slag gegaan en heeft de verschillende 

scenario’s tijdens de bestuursdag op 24 oktober gepresenteerd. De adviescommissies 

kunnen de komende weken zich verdiepen in de scenario’s en hun adviezen geven. Deze 

adviezen, samen met de vragen en opmerkingen die geplaatst zijn op 24 oktober, zullen 

worden bekeken. Waar nodig zal er een verdieping worden aangebracht. De taakstelling zal 

als bijlage bij de kadernota worden verzonden aan de raden. 

 

7 Actualisatie nota activabeleid  

Het algemeen bestuur wordt gevraagd: 

 

1. in te stemmen met de geactualiseerde nota Activabeleid;  

2. de uitgangspunten per 1 januari 2024 toe te passen; 

3. de financiële gevolgen op te nemen in het verslagjaar 2024 en de begroting 2025 e.v. 

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer als portefeuillehouder financiën. Dhr. De Boer 

geeft aan dat het om technische verwerkingen gaat. Er zijn geen financiële consequenties en 

het heeft geen structurele gevolgen voor de begroting. 

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Dijkman. Hij benoemt dat het stuk door middel van een 

schriftelijke ronde is gedeeld met de auditcommissie. Hij adviseert om nogmaals te kijken naar 

de afschrijvingstermijnen. De heer De Boer geeft aan dat er gekeken gaat worden naar het 

totale investeringsvolume waar de afschrijvingstermijnen een onderdeel van zijn.  

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

8 Treasurystatuut 2024 VRNHN 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd: 

 

1. het Treasurystatuut 2015 Veiligheidsregio Noord-Holland Noord in te trekken; 

2. het Treasurystatuut 2024 Veiligheidsregio Noord-Holland Noord vast te stellen. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

9 Brandweer 

 

 

9.1 

 

Ingekomen stukken 

- Brief Veiligheidsberaad, Onderwerp: Aandachtspunten komende kabinetsperiode (12-08-

2024). 

- Brief Inspectie J&V, Onderwerp: Toezicht op crisisbeheersing en brandweerzorg (03-09-

2024). 
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- Brief minister voor Natuur en Stikstof aan de kamer, Onderwerp: versterken 

natuurbrandbeheersing (13-06-2024). 

 

Het algemeen bestuur heeft kennisgenomen van bovenstaande brieven. 

 

9.2 Terugkoppeling commissievergadering 1 oktober 2024 en BAC Brandweer op 20 

september 2024 

 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Bonsen, voorzitter van de adviescommissie 

brandweerzorg VRNHN en portefeuillehouder Brandweer. 

 

Mevrouw Bonsen licht kort toe dat de adviescommissie brandweerzorg op 1 oktober bijéén is 

gekomen, waarbij de onderwerpen subsidieverstrekking voor de natuurbrandbestrijding, 

BDUR-gelden, en PTSS  aan de orde zijn geweest. Daarnaast heeft op 20 september de 

landelijke BAC Brandweer plaatsgevonden. Onderwerpen van deze vergadering waren vooral 

‘toezicht op crisisbeheersing en brandweerzorg’, ‘behoud van vrijwilligheid’ waarbij nog geen 

definitief antwoord vanuit het ministerie op bouwsteen 1 is gekomen en ‘Evaluatie Wet 

Veiligheidsregio en de nieuwe wetgeving’. 

 

10 Crisisbeheersing 

 

 

10.1 

 

Ingekomen stukken  

- Brief Veiligheidsberaad, Onderwerp: Aandachtspunten komende kabinetsperiode (12-08-

2024). (Zie bijlage 9.1.1 t/m 9.1.6) 

- Brief Inspectie J&V, Onderwerp: Toezicht op crisisbeheersing en brandweerzorg (03-09-

2024) (Zie bijlage 9.1.7) 

- Brief Inspectie J&V, Onderwerp over Artikel 2.5.1. Besluit veiligheidsregio’s (03-09-2024) 

- Toelichtend memo van VRNHN op bovenstaande brief aangaande artikel 2.5.1 (04-10-

2024) 

 

Het algemeen bestuur heeft kennisgenomen van bovenstaande brieven.  

 

10.2  Terugkoppeling commissievergadering 4 oktober 2024 

 

Commissievoorzitter dhr. Poorter geeft het woord aan mevrouw Van Kampen. Zij heeft het 

landelijk overleg Crisisbeheersing bijgewoond op 23 september. Mevrouw Van Kampen meldt 

dat het BO Crisisbeheersing voortgezet wordt. Tijdens de vergadering is het stuk 

natuurbranden vastgesteld. Daarnaast zijn de effecten van het bezuinigen op de BDUR-

gelden besproken, waarbij werd aangegeven dat taken niet meer kunnen worden uitgevoerd 

als er geen geld meer beschikbaar is.   

 

Dhr. Poorter geeft een korte terugkoppeling over de eerste bijeenkomst van de 

adviescommissie op 4 oktober jl., welke in het teken stond van het thema ‘weerbaarheid’. 

Daarnaast is de doorontwikkeling van de GRIP structuur in relatie tot langdurige crisis 

besproken. Het algemeen bestuur zal daar later van op de hoogte worden gesteld. Ook is er 

gesproken over bestuurlijke vakbekwaamheid en er wordt gewerkt aan een oefenagenda. Als 

het voorstel m.b.t. de oefenagenda gereed is, zal dit worden gedeeld met het algemeen 

bestuur.  
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De voorzitter geeft het woord aan dhr. Van den Hengel, portefeuillehouder 

informatieveiligheid, inzake de landelijke BAC Informatievoorziening op 20 september. Dhr. 

Van den Hengel geeft een korte terugkoppeling van het overleg, waarbij de volgende 

onderwerpen werden besproken: ‘periodieke update cyberbedreigingsbeeld’, ‘Effecten NAVO-

top’, ‘governance van LVCB (landelijke voorziening crisisbeheersing) en KCR2 (knooppunt 

coördinatie regio’s-rijk) en de ‘uitfasering WAS palen’. Dit laatste onderwerp is in een ander 

daglicht komen te staan, waardoor het ministerie van defensie daar wellicht een rol in gaat 

spelen. 
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Zorg in de veiligheidsregio 

 

 

11.1 

 

 

 

Terugkoppeling commissievergadering Zorg in de veiligheidsregio 18 oktober 2024 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Kortenray voor een terugkoppeling uit de 

commissie Zorg in de veiligheidsregio op 18 oktober. Mevrouw Kortenray benoemt de 

onderwerpen die op de agenda van de commissie stonden, te weten: Wet 

Gegevensverwerking door samenwerkingsverbanden, die per 1 januari 2025 in werking 

treedt. Hiermee komt het privacy-protocol van het Zorg- en Veiligheidshuis te vervallen en er 

dient een coördinerend FG aangewezen te worden. Ook is er gesproken over de 

bestemmingsreserve van het Zorg- en Veiligheidshuis, is er een presentatie gegeven over  

‘2% jeugd’ (verharding jeugdcriminaliteit) en is er gesproken over aanpak woonvoorzieningen. 

Het woord wordt gegeven aan mevrouw Ten Bruggencate voor een update over de aanpak 

woonvoorzieningen. Ze geeft daarbij kort weer dat er met een comité is gekeken hoe de 

verschillende processen rondom de huisvesting voor personen met onbegrepen gedrag beter 

op elkaar kunnen worden afgestemd. Ook casuïstiek rondom het thema ‘jeugd’ zal met dit 

comité op deze manier worden opgepakt.  

 

Mevrouw Bonsen krijgt het woord en geeft aan dat de projectgroep ‘weerbare jeugd’ vanuit 

NH Veilig ook veel expertise heeft op dit onderwerp. Ze raadt aan om hen hierbij te betrekken. 

Mevrouw Ten Bruggencate bedankt haar voor het advies en zal dit meenemen.  

 

12 Rondvraag 

De voorzitter vraagt of er nog punten zijn voor de rondvraag. Ze geeft dhr. Van den Hengel 

het woord. Dhr. Van den Hengel vraagt of er informatie beschikbaar is hoe de meldkamer in 

onze regio omgaat met meldingen die binnenkomen voor het GGZ domein. De specifieke 

vraag is of dit op de juiste manier kan worden ingeschat. Mevrouw Ten Bruggencate geeft 

aan dat de bestuurlijke commissie Zorg en Veiligheid met dit onderwerp bezig is. Zij zullen 

een terugkoppeling geven aan het RBOP. Uiteraard kan deze informatie daarna ook met het 

algemeen bestuur VRNHN gedeeld worden.  

 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Dam. Zij wil graag aandacht vragen voor de 

brief die gisteren is verstuurd vanuit de bestuurlijke evenementencommissie met betrekking 

tot het tijdig aanleveren van de evenementenkalender. Daarnaast geeft ze aan dat het 

evenementenbeleid niet wordt besproken, maar mocht daar wel behoefte aan zijn, dan is dit 

uiteraard mogelijk.  

 

Als laatste mededeling geeft de voorzitter aan dat dhr. Van Zuijlen (tegen het einde van de 

vergadering aangesloten) voor het laatst aanwezig is als burgemeester van Enkhuizen. Ze 
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bedankt dhr. Van Zuijlen hartelijk voor zijn bijdrage en overhandigt hem een bos bloemen. 

Vanaf december zal mevrouw Hoekstra hem opvolgen als burgemeester van Enkhuizen.  

Dhr. Van Zuijlen bedankt de leden van het algemeen bestuur voor de samenwerking en ook 

voor het begrip de afgelopen jaren inzake zijn gezondheid.   

Hij wenst zijn opvolger alvast heel veel succes toe in het bestuur van VRNHN. 

 

13 Sluiting 

De voorzitter bedankt de leden voor hun bijdrage en sluit om 10.10 uur de vergadering. 

 

 

 

Het verslag is vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur van 6 december 2024. 

 

 

 

 

 

___________________     ___________________  

 

A.M.C.G. Schouten     K. Taneja 

Voorzitter       Secretaris  

 


